
Protokół nr III (3) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 19 grudnia 2018 r. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Ciołek 

2. JózefDominiuk 

3. Jarosław Wiktor Dzienis 

4. Anna Falińska 

5. Wacław Grenda 

6. Alicja Anna Iwaniuk 

7. Małgorzata Marianna Kuliś 

8. Marek Kuskowski 

9. Marian Tadeusz Podziewski 

10. Leszek Retel 

11. Grażyna Barbara Senda 

12. Karol Szablak 

13. Wioletta Tomaszewska-Walc 

14. Marzanna Marianna Wardziejewska 

15. Stanisław Wójtowicz 

Ad.1 

w godz.09°0-1022 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska przywitała przybyłych na Sesję Radnych 

Rady Powiatu oraz przybyłych na sesję gości, dyrektorów powiatowych jednostek 

organizacyjnych, kierowników służb, inspekcji i straży, pracowników Starostwa 

Powiatowego naczelników wydziałów, media, mieszkańców Powiatu Gołdapskiego 

otworzyła obrady III (3) Sesji Rady Powiatu /lista obecności w załączeniu - zal. nr 1 do protokołu! 

Ad.2 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska przedstawiła proponowany porządek 

obrad /porządek obrad w załączeniu- zal. nr 2 do protokołu/. 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek złożył w imieniu Zarządu Powiatu wniosek w sprawie 

wprowadzenia zmiany do porządku poprzez dodanie w punkcie 7 podpunktu k do porządku 
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obrad: uchwałę rady powiatu w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady Powiatu 

w Gołdapi. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska wprowadziła zmianę do proponowanego 

porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 7 podpunktu /zmieniony porządek obrad w załączeniu 

-zal. nr 3 do protokołu! 

j) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2018, 

k) powołania Komisji Statutowej Rady Powiatu w Gołdapi. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska zapytała czy są jeszcze jakieś pytania 

do zmienionego porządku obrad? 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad Sesji: wprowadzenie do porządku obrad uchwały ws. ustalenia 

wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2018. 

Wyniki glosowania 

ZA: 13, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Glosowano w sprawie: 
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zmiany porządku obrad Sesji: uchwała w sprawie powołania Komisji Statutowej Rady 

Powiatu w Gołdapi. 

Wyniki glosowania 

ZA: 13, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska przedstawiła informację 

Przewodniczącego Rady z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna poinformowała, że miała stały kontakt 

z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami Starostwa, a przede 

wszystkim Zarządem Powiatu miedzy innymi: 

- zajmowała się sprawami bieżących Rady Powiatu, 

- pracowała nad porządkiem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

- pełniła dyżury w Starostwie Powiatowym w każdy poniedziałek od godz. 15°0 do godz. 

1600 
' 

- 16 grudnia 2018 roku uczestniczyła w jarmarku Bożonarodzeniowym, 

- 12 i 17 grudnia 2018 r. uczestniczyła w komisjach Komisji Planowania, Budżetu, 

Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty 

i Polityki Społecznej. 

Ad.4. 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w terminie 

od 23 listopada 2018 roku do 19 grudnia 2018 roku Zarząd Powiatu w Gołdapi odbył 5 

posiedzeń, na którym zajmował się między innymi / informacja w załączeniu- zal. nr 4 do protokołu/: 
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1. Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) wprowadzenia autopoprawek do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gołdapskiego na lata 2019 - 2034 , 

b) wprowadzenia autopoprawek do projektu budżetu powiatu na 2019 rok, 

c) powołania Komisji Konkursowej w związku z ogłoszonym „Otwartym konkursem ofert 

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej oraz świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego na terenie 

powiatu gołdapskiego w 2019.", 

d) unieważnienia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej oraz świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego na terenie powiatu gołdapskiego w 2019 roku, 

e) wyrażenia zgody na zwolnienie wychowanki Bursy Szkolnej w Zespole Placówek 

Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi z opłaty za zakwaterowanie, 

f) upoważniania do składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych w 1m1emu 

powiatu. 

2. Zarząd rozpatrzył: 

,/ negatywnie wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi w sprawie zmiany 

w projekcie budżetu wydatków majątkowych na 2019 rok, 

,/ pozytywnie wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi w sprawie przystąpienie 

do realizacji inwestycji pn. ,,Budowa i przebudowa drogi powiatowej nr 4829N- ulicy 

Osiedle I" wraz z zabezpieczeniem finansowym, 

,/ pozytywnie wniosek w sprawie dokonanie przesunięć w preliminarzu kosztów 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi na rok 2018, 

,/ pozytywnie wniosek w sprawie zatwierdzenia preliminarza kosztów działalności 

prowadzenia całodobowej placówki opiekuńczo-wychowawczej w 2019 roku. 

3. Zarząd zatwierdził: 

,/ plan Pracy Zarządu Powiatu na 2019 r. 

4. Zarząd opracował projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmianujący uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Gołdapskiego, 

b) zmieniający uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2018 

roku, 

c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018- 2034, 

d) zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2018 rok, 
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e) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019- 2034, 

f) uchwalenia budżetu Powiatu Gołdapskiego na 2019 rok, 

g) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Gołdapi na 2019 rok, 

h) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałej Rady Powiatu w Gołdapi na rok 2019, 

i) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi na rok 

2019, 

j) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem 

roku budżetowego 2018. 

Ad.5. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Marek Kuskowski 

poinformował, że Komisja obradowała w dniach 7.12.2018 r., 12.12.2018 r. oraz 

17.12.2018 r. Komisja wniosków nie wypracowała, natomiast wszelkie opinie przedstawię 

przy każdym punkiem który będą państwu przedstawiany /opinia Komisji Stałej w załączeniu - zal. 

nr 5 do protokołu/. 

Ad. 6. 

Skarbnik Pani Bożena Radzewicz przedstawiła Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Gołdapskiego na lata 2019 - 2034 oraz Budżetu Powiatu Gołdapskiego na rok 2019 

/projektu budżetu na 2019 r. w załączeniu - zal. nr 6 do protokołu/. 

Skarbnik Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że przyjmuje się Wieloletnią Prognozę 

Finansową Powiatu Gołdapskiego na lata 2019-2034 jak również wykaz przedsięwzięć 

realizowanych w latach 2019- 2022. Upoważnia się Zarząd Powiatu do zaciągania 

zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć oraz do zaciągania zobowiązań z tytułu 

umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna 

do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają 

poza rok budżetowy. Upoważnia się również Zarząd Powiatu do: przekazania uprawnień 

kierownikom jednostek organizacyjnych powiatu do zaciągania zobowiązań, związanych 

z realizacją przedsięwzięć oraz do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja 

w roku budżetowym i latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. Referująca 

dodała, iż dochody budżetu powiatu w wysokości 43 631 269,63 zł, z tego: dochody bieżące 

w wysokości 30477 096,99 zł, dochody majątkowe w wysokości 13 154 172,64 zł. Wydatki 
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budżetu powiatu w wysokości 47 078 846,63 zł, z tego: wydatki bieżące w wysokości 

30 472 199,07 zł, wydatki majątkowe w wysokości 16 606 647,56 zł. Wydatki inwestycyjne 

w 2019 roku w wysokości 14 819 147,56 zł. Pozostałe wydatki majątkowe w kwocie 

1 787 500,00 zł. Wydatki na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących 

z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności oraz pozostałe środki pochodzące ze źródeł 

zagranicznych nie podlegających zwrotowi w wysokości 15 815 909,48 zł. Dochody 

i wydatki związane z realizacją: zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 

zleconych jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami, zadań realizowanych 

w drodze umów lub porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego. Deficyt 

budżetu powiatu w wysokości 3 447 577,00 zł zostanie pokryty przychodami pochodzącymi 

z emisji obligacji w kwocie 1 OOO 000,00 zł oraz wolnymi środkami z lat poprzednich 

w kwocie 2 447 577,00 zł. Przychody budżetu w wysokości 3 447 577,00 zł, rozchody 

w wysokości 0,00 zł. Limity zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz 

emitowanych papierów wartościowych zaciąganych na: sfinansowanie przejściowego 

deficytu budżetu w kwocie do I OOO 000,00 zł, sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 

w kwocie 1 OOO 000,00 zł. Wydatki przypadające do spłaty w roku budżetowym 2019, 

zgodnie z zawartą urnową z tytułu poręczeń i gwarancji udzielonych przez powiat - 0,00 zł. 

Ustala się dochody i wydatki z tytułu opłat i kar o których mowa w art. 402 ust. 4 - 6 i art. 

403 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. - Prawo ochrony środowiska: dochody w wysokości -

37 000,00 zł, wydatki w wysokości - 37 000,00 zł. Ustala się dochody i wydatki z tytułu 

wpływów, o których mowa w art. 41 b ust. 2 i 3 ustawy z dnia 1 7 maj a 1989 r. - Prawo 

geodezyjne i kartograficzne: dochody w wysokości - 184 OOO zł, wydatki w wysokości 

- 184 OOO zł. Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu Powiatu 

Gołdapskiego. W budżecie tworzy się rezerwę ogólną 50 000,00 zł. W budżecie tworzy 

się rezerwę celową 168 000,00 zł, z tego: 107 000,00 zł z przeznaczeniem na wypłaty nagród 

dla nauczycieli, odpraw emerytalnych oraz innych wydatków w jednostkach oświatowych; 

61 000,00 zł na zarządzanie kryzysowe. Upoważnia się Zarząd Powiatu do zaciągania 

kredytów i pożyczek oraz emisji papierów wartościowych do wysokości poszczególnych 

limitów zobowiązań, określonych w § 5 Uchwały. Ponadto upoważnia się Zarząd Powiatu do: 

przekazania uprawnień innym jednostkom organizacyjnym powiatu do zaciągania 

zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych 

jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności 

wykraczają poza rok budżetowy, dokonywania innych zmian w planie wydatków 

niż określone w art. 257 ustawy o finansach publicznych, z wyłączeniem przeniesień 
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wydatków między działami, tj. do: przeniesień w granicach planu wydatków bieżących 

w zakresie środków na wynagrodzenia i pochodne ze stosunku pracy nie powodujących ich 

zwiększenia, przeniesień w granicach planu wydatków inwestycyjnych polegających 

na przesunięciach między zadaniami inwestycyjnymi w ramach działu. Przekazania 

kierownikom jednostek budżetowych uprawnień do dokonywania przeniesień w planie 

wydatków oraz w planie dochodów własnych i wydatków nimi finansowanych. Lokowania 

wolnych środków budżetowych na rachunkach bankowych w innych bankach niż bank 

prowadzący obsługę budżetu powiatu. 

Rada Powiatu zapoznała się z projektami Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gołdapskiego na Iata 2019 - 2034 oraz Budżetu Powiatu Gołdapskiego na rok 2019. 

Ad.6a 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska przedstawiła op1ruę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 

2019- 2034, możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie 

uchwały budżetowej Powiatu Gołdapskiego na 2019 rok i projektu budżetu powiatu na rok 

2019 /opinia RIO. w załączeniu - zal. nr 7 do protokołu/. 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska szczegółowo przedstawiła pozytywne 

opinie Regionalne Izby Obrachunkowej o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Gołdapskiego na lata 2019- 2034, możliwości sfinansowania deficytu budżetowego 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Gołdapskiego na 2019 rok 

i projektu budżetu powiatu na rok 2019. 

Rada Powiatu zapoznała się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2019- 2034, 

możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Powiatu Gołdapskiego na 2019 rok i projektu budżetu powiatu na rok 2019. 

Ad.6b 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Marek Kuskowski 

przedstawił opinię o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego 

na lata 2019- 2034 i projekt budżetu powiatu na rok 2018 Komisji Planowania, Budżetu, 
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Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki 

Społecznej /opinie w załączeniu - zal. nr 8 do protokołu! 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kuskowski poinformował, że Komisja Planowania, 

Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty 

i Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2018 roku wypracowała pozytywną 

op1mę o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 

2019- 2034 i projekcie budżetu powiatu na rok 2019 Dodał również, że komisja 

wypracowała pozytywną opinię przy dwunastu głosach za i jednym glosie przeciw. 

Rada Powiatu zapoznała się z opinią o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Gołdapskiego na lata 2019- 2034 i projekcie budżetu powiatu na rok 2019 

Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony 

Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej. 

Ad. 6c 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska zapytała czy są czy są jeszcze jakieś 

pytania do omówionego Projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego 

na lata 2019 - 2034 oraz Budżetu Powiatu Gołdapskiego na rok 2019. 

Radny Pan Jarosław Wiktor Dzienis odniósł się do opinii Pana radnego Marka Kuskowskiego 

i poinformował, że przy głosowaniu nad budżetem było dwanaście głosów za przy jednym 

głosie wstrzymujący a nie przeciw. 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska dodała, że zaplanowany budżet na 2019 

jest naszym zdaniem jak najbardziej realistyczny. Kierownicy jednostek również zapanowali 

swoje budżety w miarę oszczędności. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poprosiła 

również o przyjęcie uchwały w sprawie budżetu na 2019 rok. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska podziękowała, zamknęła punkt szósty 

i przęsła do kolejnego punktu obrad. 
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Ad. 7a 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2019- 2034 

/uchwala Rady Powiatu w załączeniu - zal. nr 9 do protokołu! 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska poinformowała, że wyżej wym1emona 

uchwała została już omówiona w podpunkcie wcześniejszym. 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019- 2034,. 

Wyniki glosowania 

ZA: 13, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Ad. 7b 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Gołdapskiego na 2019 rok !uchwala Rady Powiatu w załączeniu - zal. 

nr I O do prot okolu! 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Anna Falińska poinformowała, że wyżej wym1emona 

uchwała również została omówiona w punkcie wcześniejszym. 
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Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

Radny Pan Marek Kuskowski poinformował, że na posiedzeniu w dniu 17 grudnia 2018 r. 

została zaopiniowana jednogłośnie uchwała Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Gołdapskiego na 2019 rok jak również uchwała Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2019- 2034. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu Powiatu Gołdapskiego na 2019 rok,. 

Wyniki glosowania 

ZA: 13, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Ad. 7c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2018-2034 !uchwala 

Rady Powiatu w załączeniu - zal. nr I I do protokołu/. 

Referująca poinformowała, że w wieloletniej prognozie finansowej urealnia się wartość 

dochodów w tym z tytułu dotacji i środków planowanych w ramach dochodów bieżących 

oraz majątkowych. Urealnia się kwotę wydatków, deficyt i przychody zgodnie z uchwałą 

w sprawie zmian budżetu w 2018 r. Wieloletnia prognoza finansowa odzwierciedla aktualny 

stan budżetu powiatu po dokonanych zmianach: Plan dochodów zmniejsza się o kwotę 
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152 537,88 zł i po zmianach wynosi 46 737 368,36 zł. Plan wydatków zmniejsza się o kwotę 

152 537,88 zł i po zmianach wynosi 52 267 829,54 zł. Deficyt budżetu powiatu nie ulega 

zmianie i wynosi 5 530 461 ,18 zł. Przychody budżetu nie ulegają zmianie i wynoszą 

6 530 461,18 zł. Rozchody po zmianie 1 OOO 000,00 zł. 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018- 2034,. 

Wyniki glosowania 

ZA: 13, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Stanisław Wójtowicz4 

NIEOBECNI (2) 

Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Ad.7d 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

zmian budżetu powiatu w roku 2018 /uchwala Rady Powiatu w załączeniu - zal. nr 12 do prot okolu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że plan wydatków budżetu 

powiatu zmniejsza się per saldo o kwotę 152 537,88 zł. Plan dochodów zmniejsza się o kwotę 

152 537,88 zł i po zmianach wynosi 46 737 368,36 zł. Plan wydatków zmniejsza się o kwotę 

152 537,88 zł i po zmianach wynosi 52 267 829,54 zł. Deficyt budżetu powiatu nie ulega 

zmianie i wynosi 5 530 461,18 zł. Przychody budżetu nie ulegają zmianie i wynoszą 

6 530 461, 18 zł. Rozchody po zmianie 1 OOO 000,00 zł. 
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Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

Radny Pan Marek Kuskowski poinformował, że na posiedzeniu w dniu 17 grudnia 2018 r. 

została zaopiniowana jednogłośnie uchwała Rady Powiatu w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gołdapskiego w roku 2018 rok jak również uchwała Rady Powiatu w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2018-2034. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2018 rok,. 

Wyniki glosowania 

ZA: 13, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, 

Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (2) 

Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Wicestarosta Pan Andrzej Ciołek poprosił o zwolnienie z posiedzenia ze względu na pilne 

sprawy służbowe godzina 09.42 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska pozwoliła na opuszczenie posiedzenia. 

Ad. 7e 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 
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przedstawiła uchwałę Rady Powiatu zm1emaJącą uchwałę w sprawie określenia zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na zadania w 2018 roku /uchwala Rady Powiatu w załączeniu - zal. nr 13 do 

protokołu/. 

Referująca poinformowała, że uchwała była szczegółowo omówiona na posiedzeniu Zarządu 

Powiatu oraz Komisji Stałej Rady Powiatu. 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu? 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2018 roku, . 

Wyniki glosowania 

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, Alicja Anna 

Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Karol 

Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Ciołek, Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Ad. 7f 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Gołdapi na 2019 rok !uchwala Rady 

Powiatu w załączeniu - zal. nr 14 do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, iż uchwała była szczegółowo 

omówiona na posiedzeniu Zarządu Powiatu oraz Komisji Stałej Rady Powiatu. 
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Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze jakieś pytania do przedstawionej uchwały Rady 

Powiatu? 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Gołdapi na 2019 rok,. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, Alicja Anna 

Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Karol 

Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Ciołek, Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Ad. 7g 

Przewodniczący Komisji Stałej Pan Marek Kuskowski przedstawił uchwałę Rady Powiatu 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Stałej Rady Powiatu w Gołdapi na rok 2019 

/uchwala Rady Powiatu w załączeniu - zal. nr 15 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Stałej Pan Marek Kuskowski poinformował, iż uchwała była 

szczegółowo omówiona na posiedzeniu w dniu 17 grudnia 2018 r. komisja opracowywała 

plan pracy. Przewodniczący Komisji Stałej Pan Marek Kuskowski dodał również, że plan 

pracy jest spójny z planem pracy Rady Powiatu i został jednogłośnie pozytywnie przyjęty 

przez Komisję Stałą Rady Powiatu. 

Przewodnicząca zapytał czy są jeszcze jakieś pytania do przedstawionej uchwały Rady 

Powiatu? 
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Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałej Rady Powiatu w Gołdapi na rok 2019,. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, Alicja Anna 

Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Karol 

Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Ciołek, Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Ad. 7h 

Przewodniczący Komisji Stałej Pan Marek Kuskowski przedstawił uchwałę Rady Powiatu 

w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi na rok 

2019 /uchwala Rady Powiatu w załączeniu - zal. nr 16 do prot okolu!. 

Przewodniczący Komisji Stałej Pan Marek Kuskowski poinformował, że na posiedzeniu 

w dniu 12 grudnia 2018 roku komisja rewizyjna zajmowała się planem pracy na nadchodzący 

rok. Został wypracowany ogólny zarazy modelu kontroli aby równomiernie rozłożyć akcenty 

kontroli na przestrzeni 5 lat plan kontroli na 2018 rok zawiera wszystkie elementy konieczne. 

Zostały zawarte tematy dotyczące reformy edukacji jak również stan dróg na terenie powiatu. 

Komisja na posiedzeniu w dniu 17 grudnia 2018 r. wypracowała pozytywną opinie o planie 

kontroli na rok 2019. 

Przewodnicząca zapytał czy są jeszcze jakieś pytania do przedstawionej uchwały Rady 

Powiatu? 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi na rok 2019,. 

Wyniki glosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, Alicja Anna 

Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Karol 

Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Ciołek, Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Ad. 7i 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w 

sprawie desygnowania delegata na Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich 

/uchwala Rady Powiatu w załączeniu - zal. nr 17 do protokołu/. 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że uchwała była 

szczegółowo omówiona na posiedzeniu Zarządu Powiatu oraz Komisji Stałej Rady Powiatu. 

Przewodnicząca zapytał czy są j eszcze jakieś pytania do przedstawionej uchwały Rady 

Powiatu? 

Radny Pan Wacław Grenda poprosił o przedstawienie poprzedniej uchwały która dotyczyła 

desygnowanie delegata. 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska odpowiedziała, że uchwała która wygasa 

jest w identycznej treści jak poprzednia tylko różni się tym, że wcześniej był delegowany 

starosta w chwili obecnej wicestarosta. 

16 



Radny Pan Wacław Grenda zapytał czy we wskazanej uchwale nie ma zapisów dotyczących 

delegacji, zapytał również czy wyznaczony został jeden. 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poprosiła aby Pan radny był spokojnym 

w uchwale nie ma takich zapisów. Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska dodała 

również, że nie zamyka jej to drogi w udziałach posiedzeń związków powiatów polskich. 

Radny Pan Wacław Grenda zapytał czy nie będzie wycieczek jak do tej pory? 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska odpowiedziała, że me będziemy 

podchodzić do tych wyjazdów optymalnie. 

Radny Pan Wacław Grenda zapytał: ,,czy pani Starosta nadal nie chcę brać udziału w tych 

zjazdach"? 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że nie w tym momencie. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 

desygnowania delegata na Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich. 

Wyniki glosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA(9) 

Józef Dominiuk, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara 

Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Stanisław Wójtowicz 

PRZECIW (3) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Wacław Grenda, Małgorzata Marianna Kuliś 

NIEOBECNI (3) 
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Andrzej Ciołek, Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Ad. 7j 

Skarbnik Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2018 /uchwala Rady Powiatu w załączeniu - zal. nr 18 do protokołu! 

Skarbnik Pani Bożena Radzewicz poinformowała, iż uchwała była szczegółowo omówiona 

na posiedzeniu Zarządu Powiatu oraz Komisji Stałej Rady Powiatu. 

Przewodnicząca zapytał czy są jeszcze jakieś pytania do przedstawionej uchwały Rady 

Powiatu? 

Radny Pan Marek Kuskowski poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 17 grudnia 2018 r. 

komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotową uchwałę. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie 

Glosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2018. 

Wyniki glosowania 

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, Alicja Anna 

Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Karol 

Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Ciołek, Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 
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Ad. 7k 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

powołania Komisji Statutowej Rady Powiatu w Gołdapi /uchwala Rady Powiatu w załączeniu - zal. 

nr 19 do protokołu! 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poprosiła o zgłaszanie kandydatów. 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska zaproponowała do komisji Statutowej 

Radną Panią Grażynę Barbarę Senda. 

Radna Grażyna Barbara Senda wyraziła zgodę. 

Radny Marek Kuskowski zaproponował do komisji Statutowej radnego Pana Karola Szablaka 

oraz radnego Pana Stanisława Wójtowicza. 

Radny Karol Szablak wyraził zgodę. 

Radny Stanisław Wójtowicz wyraził zgodę. 

Radny JózefDominiuk zaproponował do komisji Statutowej radnego Pana Wacława Grendę 

Radny Pan Wacław Grenda nie wyrazi zgody. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska zapytała czy są Jeszcze jakieś propozycję 

kandydatów? 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przedstawiła skład komisji Statutowej: 

Radna Pani Grażyna Barbara Senda 

Radny Pan Karol Szablak 

Radny Pan Stanisław Wójtowicz 

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze jakieś pytania do przedstawionej uchwały Rady 

Powiatu? 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Glosowano w sprawie: 

powołania Komisji Statutowej Rady Powiatu w Gołdapi. 

Wyniki glosowania 

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Wacław Grenda, Alicja Anna 

Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Karol 

Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Ciołek, Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Ad. 8 

Interpelacji Radnych nie zgłoszono. 

Ad. 9 

Zapytań Radnych nie zgłoszono. 

Ad. 10 

Radny Pan Wacław Grenda poinformował, że na ręce Pani Przewodniczącej Rady Powiatu 

składa skargę na Radną Panią Wiolettę Tomaszewską-Walc, która w dniu 07.12.2018 r. 

bezpośrednio po zakończeniu Sesji Rady Powiatu w szatni przy sali konferencyjnej 

w obecności kilku Radnych uczestniczących w Sesji. ,,Zostałem obrażony przez Radną 

Wiolettę Tomaszewską-Walc. Radna z agresją w głosie kierowała wobec mnie jakieś 

niezrozumiałe dla mnie zarzuty, a następnie nazwała mnie „pospolitym chamem". W swej 

niepohamowanej agresj i Radna po wyjściu z powrotem zjawiła się w szatni, rzucając wobec 

mnie pogróżki, że „ to jeszcze nie koniec, to dopiero początek", Radny Pan Wacław Grenda 

dodał, że odbiera to, jako obrazę godności osobistej, a z racji i miejsca tzn. uczestnictwa 

w Sesji, gdy doszło do tego incydentu, Pani Radna dopuściła się obrazy, jako funkcjonariusza 
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publicznego. Godność funkcjonariusza podlega ochronie w trybie publiczno-karnym z urzędu 

przepis art. 226 § 1 k.k. stanowi, że sprawca, który znieważa funkcjonariusza publicznego lub 

osobę mu do pomocy przybraną, podczas i w związku z pełnieniem obowiązków służbowych 

podlega karze grzywny, ograniczenia wolności, albo pozbawienie wolności do roku. Radny 

Pan Wacław Grenda poprosił o rozpatrzenie skargi w przedmiotowym zakresie. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska odpowiedziała, że w związku z tym, że sytuacja 

miała miejsce po zamknięciu posiedzenia mimo, że na terenie tego budynku „Nie była to 

jakaś napaść zbrojna mimo, że słowna". Przewodnicząca rady ma również nadzieje, że takie 

incydenty nie będą się powtarzały. Dodała, że jesteśmy dorosłymi ludźmi i każdy ma prawo 

wyrazić swoje zdanie. Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska powiedziała, że czuJę się 

winna bo na samym początku powinna wręczyć radnym kodeks etyczny. 

Sekretarza Pani Anna Makowska odpowiedziała, że kodeks etyczny radnego zamieszczony 

jest w systemie radnych. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poprosiła o przygotowanie dla radnych kodeksu 

etycznego w wersji papierowej. 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc poinformowała, że chce się odnieść do zarzutów 

pana Grendy powiedziała: ,,każda z pańskiej strony mizoginiczna konstatacja w stosunku 

do mojej osoby zawsze spotka się ze zdecydowanym sprzeciwem. Pan powiedział mi, że mój 

głos jako młodej radnej jest zupełnie nie istotny dlatego też taka wypowiedz musiała 

się spotkać ze sprzeciwem z mojej strony. Musze również powiedzieć, że każda uwagi 

z Pańskiej strony nie pozostanie mi obojętna". 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poprosiła o rozwagę dodając, że ile osób tyle 

temperamentów, ma jednak nadzieje, że to początek, i że się dogadamy a kodeks etyczny 

wpłynie na poskromienie emocji. 

Radna Pani Grażyna Senda dodała, że jest takie przysłowie „kto mieczem wojuje od miecza 

ginie". Pan radny Grenda wojował takim mieczem wyzywał inne osoby tak naprawdę innymi 

gorszymi epitetami. Dodała również, że „dziwne jest to, że pan Grenda chce uczyć teraz 

innych etyki jeżeli sam do tej pory tego kodeksu nie przestrzegał". 
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Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poinformowała, że mamy okres przedświąteczny 

nie mamy zamiaru oglądać się wstecz, chcemy coś nowego zbudować jak również każdy 

z nas chce dobra mieszkańców powiatu. ,,Bardzo Państwa proszę - jesteśmy nowymi radnymi 

i nie chciałabym, żeby takie sytuacje miały miejsce, nie będziemy wracać do przeszłości. 

Dodała również, że ludzie się zmieniają, czasy oraz nasze podejście. Przewodnicząca Rady 

Pani Anna Falińska ma jednak nadzieję, że zacznie się rozsądna współpraca i będziemy się 

darzyć ogromnym szacunkiem. Przewodnicząca uważa również, że rada jest na wysokim 

poziomie i nie reprezentuje siebie tylko swoje środowisko, które na nas liczy i wybrano 

nas z nadzieją, ze będziemy je godnie reprezentować. 

Radca Prawny Pan Eugeniusz Noga w pierwszej kolejności zwrócił uwagę radnemu 

ale również też wszystkim państwu radnym. ,,Rada działa na podstawie pewnych przepisów 

i nie jest właściwa do rozpatrzenia skarg składanych na poszczególnego radnego. 

Rada powiatu rozpatruje skargi tak mówi przepis kodeksu postępowania administracyjnego, 

który miedzy innymi mówi, ze rada rozpatruje skargi na zarząd, kierowników jednostek 

organizacyjnych natomiast nie rozpatruje skarg na poszczególnego radnego. Radny jest tylko 

radnym nie jest żadnym ciałem kolegialnym", dodał również, że ciałem kolegialnym jest rada 

jako całość i w tym przypadku skargi rozpatruje wojewoda. Dlatego też radny pan Wacław 

Grenda powinien się zastanowić co ma zrobić, owszem rada przyjmuje tą skargę ale tej skargi 

nie rozpatrzy bo nie ma do tego uprawnień. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska podziękowała, za opinię dodała również, ze skarga 

była kierowana do przewodniczącej a nie do rady. ,,Mamy tworzyć jedność to postaramy 

się wyjaśnić to miedzy sobą'' stwierdziła. 

Radny Pani Wacław Grenda odniósł się do wypowiedzi Pana mecenasa i poinformował, 

że Pan mecenas nie doczytał tej skargi ponieważ przewodniczący powinien zgłosić skargę 

do prokuratury i wszcząć dochodzenie. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska odpowiedziała, że być może prokuratura zajęła by 

się tą sprawą, natomiast przypominam, ze sprawa miała miejsce poza sesją po zamknięciu 

obrad i nie chcę już do tego wracać tym bardziej, że właśnie jest okres przedświąteczny. 
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Radny Pani Marek Kuskowski złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w tym 

punkcie. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska poprosiła o przegłosowanie wniosku fonnalnego 

złożonego przez Pana radnego Marka Kuskowskiego. 

Glosowano wniosek w sprawie: 

zamknięcia dyskusji w zakresie skargi złożonej przez Radnego Wacława Grendę. 

Wyniki glosowania 

ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja Anna Iwaniuk, Małgorzata 

Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Wioletta 

Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wacław Grenda 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Ciołek, Marian Tadeusz Podziewski, Leszek Retel 

Ad.11 

Odpowiedzi na zgłoszone zapytania, interpelacje i wnioski Radnych - nie zgłoszono. 

Ad.12 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski komisji stałych Radych - nie zgłoszono. 

Ad.13 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w terminie 

od 23 listopada 2018 r. do 19 grudnia 2018 r. brała udział w następujących uroczystościach 

oraz spotkaniach: 

1. 4 grudnia 2018 r. w wręczeniu nagród w konkursie o „ ADIS" w Gołdapi; 
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2. 6 grudnia 2018 r. wraz z Wicestarostą w Kiennaszu Bożonarodzeniowym w Przedszkolu 

Samorządowym W Gołdapi; 

3. 5 grudnia 2018 r. w obchodach Dnia Wolontariusza w Gołdapi; 

4. 8 grudnia 2018 r. w finale Szlachetnej Paczki w Gołdapi; 

5. 9 grudnia 2018 r. w pokazie Pierwszej Pomocy przedmedycznej w Cerkwi 

oraz Koncercie Charytatywnym Dzielmy się miłością, pt.: ,,Mikołajkowe prezenty" 

w Baniach Mazurskich; 

6. 11 grudnia 2018 r. w konkursie Wiedzy o Rynku Pracy; 

7. 14 grudnia 2018 r. w Kiermaszu świątecznym w Bibliotece w Gołdapi; 

8. 16 grudnia 2018 r. w X Jarmarku Bożonarodzeniowym w Gołdapi; 

9. 17 - 18.12.2018 r. w spotkaniach w jednostkach organizacyjnych Powiatu Gołdapskiego; 

Wicestarosta uczestniczył: 

1. 3 grudnia 2018 r. w spotkaniu w Urzędzie Wojewódzkim w Olsztynie; 

2. 7 grudnia 2018 r. w spotkaniu ze Starostą Oleckim; 

3. 11 grudnia 2018 r. w spotkaniu w Urzędzie Wojewódzkim w Olsztynie; 

4. 15-16 grudnia 2018 r. w szkoleniu dedykowanym dla samorządów w Warszawie; 

5. 17 grudnia 2018 r. w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Samorządów 

Przygranicznych Euroregionu „ Łyna - Ława" w Bartoszycach. 

Radny Pan Marek Kuskowski podziękowała za przygotowanie tegorocznego jarmarku 

bożonarodzeniowego. Dodał również, że wie ile jest pracy i zaangażowania w organizowaniu 

jakiejkolwiek imprezy dlatego też radny złożysz serdecznie podziękowania na ręce pani 

starosty dla wszystkich osób zaangażowanych. 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska zgodziła, się z wypowiedzią pana Marka 

Kuskowskiego dodając, że każdy jarmark bożenarodzeniowy naprawdę jest świetnie zrobiony 

ale tegoroczny był wyjątkowy może dlatego, że dziesiąty, jubileuszowy. Była bardzo dużo 

ludzi i słowa uznania należą się pracownikom starostwa oraz organizacją pozarządowym. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska przekazała świąteczne życzenia, które wpłynęły 

do Biura Rady i Zarządu Powiatu od Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych. 

Ad.14 

Wolnych wniosków - nie zgłoszono. 

24 



Ad.15 

Głosu wolnego - nie zgłoszono . 

Ad.16 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska złożyła życzenia świątecznie wszystkim 

uczestnikom posiedzenia 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska również złożyła świąteczne życzenia. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Falińska podziękowała Radnym za pracę oraz gościom 

za uczestnictwo. Zamknęła obrady III (3) Sesję Rady Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 25 stron kolejno ponumerowanych. 

Przewodniczący Rady 
~ 

'/Jń q 7t2.& · 'k 
Falińska 171 

'--

Protokół sporządziła : Monika Bruszewska, 19.12. 2018 ~ 
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